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P3/11/2017/ ZG PZL                                                                                               Olsztyn, 22.11.2017 r. 

 

Protokół nr 3-2017  

z zebrania Zarządu Głównego PZL 

– Olsztyn, 22 listopada 2017 r. 

 

 

Zebranie Zarządu Głównego PZL odbyło się w Olsztynie, 22 listopada 2017 r. 

Obecni na zebraniu byli członkowie ZG PZL: 

1. Barbara Gorgoń 

2. Joanna Grabowska-Okraska 

3. Agnieszka Jeżewska 

4. Joanna Klekowska 

5. Lidia Kulpińska 

6. Ewa Małachowska 

7. Marzena Nguyen 

8. Wanda Poświatowska 

9. Milena Stasiak 

oraz goście: członkowie Komisji Rewizyjnej ZG PZL, p. Jolanta Mamińska i p. Marlena Twardo. 

 

załącznik nr 1/P3/2017: lista obecności. 

 

Porządek obrad: 

1. Przywitanie, przedstawienie planu spotkania. 

2. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia ZG PZL z dnia 7 lipca 2017.  

3. Uchwała w sprawie przystąpienia/ lub nie do reprezentatywnej federacji/organizacji 

związkowej. 

4. Uchwała w sprawie powołania Warmińsko-Mazurskiego Oddziału PZL.  

5. Sprawozdania z pracy Przewodniczącej PZL i Komisji ZG PZL w III i IV kw. 2017 oraz plany pracy 

i terminarz zebrań członków ZG PZL na rok 2018 r. 

6. Sprawy różne – w tym udzielanie patronatów i rekomendacji oraz współpraca z partnerami PZL.  

 

Ad. 1.  

 

Przewodnicząca ZG PZL, Ewa Małachowska, powitała zebranych, podziękowała za przybycie oraz  

wyjaśniła przyczyny nieobecności członków Zarządu.  

Nieobecni: p. Magdalena Piotrowska i Krzysztof Szamburski  – przyczyny zawodowe.  

Sprawdzono listę obecności, stwierdzono quorum obecnych (9 z 11 członków ZG PZL).  

 

Ad. 2.  

 

Po stwierdzeniu prawomocności obrad zgodnie z  Regulaminem ZG PZL podjęto uchwałę: 

Uchwała P3/1/2017/ZG PZL z dn. 22.11.2017 r.  
w sprawie przyjęcia protokołu z posiedzenia Zarządu Głównego PZL z dnia 7.06.2017 r. 
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Członkowie ZG PZL jednogłośnie podjęli decyzję o przyjęciu protokołu z zebrania ZG PZL z dnia 

6 czerwca 2017 roku.  

głosowało: 9     za: 9     przeciw: 0     wstrzymało się: 0  

Uchwała jest wiążąca i wchodzi w życie. 

 

Ad. 3.  

 

Przystąpiono do podliczenia głosów delegatów oddziałów PZL przysłanych przez Przewodniczących 

Oddziałów w sprawie przystąpienia/ lub nie do reprezentatywnej federacji/organizacji związkowej. 

załącznik nr 2/P3/2017: dokumentacja przysłana przez Przewodniczących Oddziałów. 

 

 
głosowało 

delegatów: 
za: przeciw: 

wstrzymało się 

od głosu: 
 

dolnośląski 15  0 12 3  

kujawsko-pomorski - - - -  

lubuski - - - -  

łódzki 7 6 1 0 OPZZ 

małopolski 6 6 0 0 4 – FZZ, 2 - dowolnie 

mazowiecki 48 29 19 - 15 – OPZZ, 11- FZZ 

śląski 4 2 1 1  

świętokrzyski - - - -  

wielkopolski 21 1 18 2  

razem: 101 44 51 6  

 
Wynika z tego, że delegaci wypowiedzieli się przeciwko przynależności zarówno do Forum 

Związków Zawodowych, jak i do Ogólnopolskiego Porozumienia Związków Zawodowych. 

 

Z informacjo od dr K. Szamburskiego wiemy, że dla spełnienia wymagalnych warunków 

do wstąpienia w ponadzakładowe struktury związkowe (OPZZ lub FZZ) w poradni TOZ jest grupa 10 

logopedów, członków PZL. Jest w ten sposób spełniony jeden z warunków akcesu, ale w sytuacji, 

kiedy członkowie związku są temu ruchowi przeciwni, nie będziemy podejmować dalszych działań. 

 

Podjęto uchwałę: 

Uchwała P3/2/2017/ZG PZL z dn. 22.11.2017 r.  
w sprawie przystąpienia/ lub nie - do reprezentatywnej federacji/organizacji związkowej 

Członkowie ZG PZL podjęli decyzję o przyjęciu głosów delegatów PZL o nie wstępowaniu 

w federacyjne struktury związkowe. 

głosowało: 9     za: 9     przeciw: 0     wstrzymało się: 0  

Uchwała jest wiążąca i wchodzi w życie. 

 

Przewodnicząca podziękowała Przewodniczącym za trud rozmów z członkami w oddziałach. 

Podsumowała wynik głosowania delegatów wnioskiem, że nie będąc w ogólnopolskich, 

reprezentatywnych strukturach związkowych w resorcie oświaty tracimy możliwość opiniowania 

arkusza organizacyjnego i nie mamy możliwości brania udziału w konkursach na dyrektorów. 
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Ad. 4.  

 

W sprawie powołania Oddziału Warmińsko-Mazurskiego PZL podjęto współpracę 

z dr Agnieszką Żywanowską, pracownikiem Uniwersytetu Warmińsko-Mazurskiego: zostało 

opracowane i rozesłane pytanie do uczestników konferencji nt. kontynuacji członkostwa w PZL lub 

chęci wstąpienia do związku. Na apel ten nie było odpowiedzi. 

Ponadto p. J. Grabowska-Okraska wyjaśniła, że podczas Spotkań z Edukacją w Olsztynie w dniu 

3 czerwca 2017 r. odbyła wiele rozmów z byłymi członkami W-MO PZL oraz z innymi logopedami. 

Deklaracje członkowskie wzięło ok. 40 osób, natomiast e-mailowe potwierdzenie ich wysłania 

przysłały jedynie 3 osoby. Kilkoro byłych członków W-MO, którzy przenieśli się  do innych 

oddziałów, również nie udzieliło odpowiedzi w tej sprawie. Prawdopodobnie większość osób 

nie jest zainteresowana tym, aby oddział dalej funkcjonował.  

 

Po dyskusji podjęto uchwałę: 

Uchwała P3/3/2017/ZG PZL z dn. 22.11.2017 r.  
w sprawie nie powoływania Oddziału Warmińsko-Mazurskiego PZL 

Członkowie ZG PZL podjęli decyzję o nie powoływaniu Oddziału warmińsko-Mazurskiego PZL 

ze względu na zbyt niskie zainteresowanie logopedów.  

głosowało: 9     za: 8     przeciw: 0     wstrzymało się: 1  

Uchwała jest wiążąca i wchodzi w życie. 

 

Ad. 5.  

 

Przewodniczący Komisji ZG PZL przedstawili sprawozdania z działań swoich komisji i plany pracy 

na przyszły rok - w załączeniu (załącznik nr 3/P3/2017 - sprawozdania).  

 

Przewodnicząca przedstawiła ostatnie kierunki pracy w ostatnim czasie i dokonania ZG PZL. 

 

W pracach legislacyjnych nad rozporządzeniem o zasadach udzielania pomocy psychologiczno-

pedagogicznej jest przygotowany  zapis, że etat nauczyciela specjalisty, w tym logopedy, ma 

nie przekraczać 22 godzin. Aby zapobiec różnym interpretacjom rozliczania czasu pracy logopedy – 

45 czy 60 minut, zwróciliśmy się o opinię prawną. Kiedy ją otrzymamy, zostanie zamieszczona 

na stronie.  

Zagrożeniem dla zatrudnienia specjalistów w oświacie jest przygotowywane rozporządzenie 

o finansowaniu oświaty, gdzie planuje się podział nauczycieli na „tablicowych” i „nie tablicowych”, 

a finansowanie będzie dotowało jedynie zatrudnienie nauczycieli „tablicowych”. Konieczne jest 

zajęcie stanowiska w tej sprawie, gdyż,  jeśli zatrudnienie logopedy nie będzie finansowane 

w ramach subwencji oświatowych, logopedzi będą zatrudniani tam, gdzie organ prowadzący 

znajdzie na to finanse. 

 

Ponadto kolejnym punktem niebezpiecznym dla logopedów jest zapis, że finansowanie jest 

zagwarantowane dla nauczycieli szkół, a dla nauczycieli przedszkoli już nie – to organ prowadzący 

ma „znaleźć pieniądze” na ten cel. Realna jest sytuacja, że n-le specjaliści zostaną pozbawieni 

praw, które gwarantuje Karta Nauczyciela. W tej sytuacji oparciem dla nas jest ścisła współpraca 

z ZNP i uczestnictwo w rozmowach (a trzeba pamiętać, że obecnie, jako związek 

niereprezentatywny, nie jesteśmy nigdzie zapraszani przez władze państwowe!). 

 

P. M. Stasiak zaznaczyła, że ważne dla naszego zawodu będzie przestrzeganie standardów pracy 

logopedy, ważne jest tez dookreślenie w nich, aby logopeda pracował nie tylko z grupą 
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do 4 dzieci/uczniów, ale kwalifikacja uczestników w terapii w warunkach przedszkolnych/szkolnych 

powinna być zależna od diagnozy zaburzenia. Tym bardziej, że przepis stanowi: „w grupach 1-4”, 

czyli możliwa jest terapia w innej liczebnościowo grupie – pod warunkiem odpowiedniego 

uzasadnienia takiej decyzji organizacyjnej.  

Istotna w kwestii standardów pracy specjalistów może być dla nas współpraca z Radą Poradnictwa, 

która obecnie opracowuje standardy pracy dla psychologów. 

 

P. J. Mamińska zabrała głos, podkreślając wagę porozumień i współpracy z różnymi gremiami, 

np. Porozumienie Zawodów Medycznych (z którym mamy podpisane porozumienie) jest członkiem 

Rady Dialogu Społecznego ze swoim odrębnym głosem, w związku z czym nareszcie zauważono 

logopedów pracujących w resorcie zdrowia.  

M.in. sukcesem jest to, że w tabeli wynagrodzeń resortu zdrowia, gdzie do tej pory logopeda 

istniał w grupie „inne zawody medyczne”,  w nowym projekcie jest wpis 3 grup: logopeda bez 

specjalizacji, logopeda neurologopeda, logopeda specjalista neurologopeda (ze specjalizacją 

w CMKP). Obecnie zaktualizowano stawki punktowe za usługi logopedyczne (Dz.U. art. 1372) -  

34,00 zł za 4 punkty. Ponadto dodano zapis, że poradnia logopedyczna, która zatrudnia 

neurologopedę ze stopniem specjalizacji otrzymuje dodatkowo 60 pkt. 

 

P. M. Nguyen przekazała informację, że tworzy się obecnie komisja akredytacyjna dla egzaminu 

ze specjalizacji z neurologopedii, natomiast nie jest otwarty nabór na nowy rocznik.  

Toczą się też rozmowy z krajową konsultant ds. neurologopedii o uruchomieniu surdologopedii 

jako specjalizacji oraz powołaniu specjalizacji klinicznej logopedów współpracujących 

z laryngologami/otolaryngologami. 

 

P. M. Nguyen poinformowała zebranych, że wysłała pytanie do p. krajowej konsultant 

ds. neurologopedii, że zapis dot. zatrudnienia logopedów w resorcie zdrowia jest niejasny – czy 

można zatrudnić logopedę neurologopedę (specjalizacja uzyskana w toku studiów 

podyplomowych) czy jedynie neurologopedę ze stopniem specjalizacji (specjalizacja CMKP), oraz 

czy jest różnica między zatrudnieniem w poradni logopedycznej a zatrudnieniem w placówce 

szpitalnej. 

 

Głos zabrała p. M. Stasiak, mówiąc o tym, że w roku 2017/18 bardzo dużo działo się w resorcie 

oświaty: weszło w życie ostatnio 69 nowych aktów prawnych, które w większości były przez nas 

opiniowane. Ogromnym utrudnieniem w tym procesie była ogromna ilość dodatkowych 

rozporządzeń „wprowadzających rozporządzenia”, które również należało rozpatrzyć.  

 

Sukcesem dla logopedów jest to, że w rozporządzeniu o udzielaniu pomocy psychologiczno-

pedagogicznej rozszerzono zakres diagnozy oraz zadania logopedy o „dzieci z deficytami 

zaburzeniami mowy”, diagnoza logopedyczna w zespole dot. określenia mocnych i słabych stron. 

Do poradnictwa chodzi również orzekanie wg klasyfikacji ICD-10. Określono jasno czas pracy 

logopedy na 45 minut. 

 

Przy MEN-ie powstał nowy zespół do spraw pedagogiki specjalnej pod przewodnictwem 

p. prof. Marzenny Zaorskiej - jest to niejako kontynuacja projektu ORE, w zamierzeniach jest też 

opracowywanie „koszyka usług” logopedycznych. 

 

Należy w trybie pilnym opracować standard gabinetu logopedycznego – określić powierzchnię, 

dostęp do umywalki, wymagalne minimalne wyposażenie, warunki sterylizacji używanych pomocy, 

narzędzi, powierzchni płaskich, konieczność używania środków ochrony osobistej. P. J. Grabowska-

Okraska zaoferowała członkom Komisji ds. Oświaty szkic takiego standardu, gdyż na użytek swojej 

placówki opracowywała regulamin pracy gabinetu.  
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Padła propozycja p. M. Nguyen, aby wnioskować o to, żeby logopeda otrzymywał dodatek 

za uciążliwą pracę w resorcie zdrowia (praca logopedy to m.in. praca twarzą w twarz z pacjentem, 

kontakt ze śliną i innymi wydzielinami, dotykanie rurek tracheotomijnych, itp.). Inni pracownicy 

zatrudnieni w resorcie zdrowia otrzymują dodatek za trudne warunki pracy. P. Małachowska 

zaznaczyła, że w resorcie oświaty - w placówkach specjalnych są już określone trudne i uciążliwe 

warunki pracy. 

 

P. E. Małachowska poinformowała zebranych, że od czerwca br. Przewodniczącą Polskiego 

Towarzystwa Logopedycznego jest p. prof. Jolanta Panasiuk, co dobrze wróży na przyszłą 

współpracę PZL-PTL, szczególnie w zakresie określenia standardów pracy, zatrudniania 

i wykształcenia logopedów. Być może będzie możliwe powołanie zespołu, który rozpocznie pracę 

nad ustawą o zawodzie logopedy, która staje się coraz bardziej potrzebnym aktem prawnym. 

 

Należy ponadto wystąpić do władz szkół wyższych, prowadzących studia podyplomowe z zakresu 

neurologopedii, że nie istnieje oddzielny tytuł „neurologopeda”, że konieczne jest ujednolicenie 

nadawanych tytułów, gdyż istnieje duża dowolność i tytułomania. Wprowadza to też zamieszanie 

i nieporozumienia w środowisku logopedów. 

 

Wg Klasyfikacji Zawodów i Specjalności (rozp. Ministra Pracy i Polityki Społecznej z 27.04.2010 r.):  
Grupa duża 22 - Specjaliści do spraw zdrowia 

 228 Inni specjaliści ochrony zdrowia  

 2285 Audiofonolodzy i logopedzi  

 228501 Audiofonolog  

 228502 Logopeda  

 228503 Logopeda - neurologopeda  

 228504 Logopeda - surdologopeda  

 

Grupa duża 23 - Specjaliści nauczania i wychowania 

 235 Inni specjaliści nauczania i wychowania  

2359 Specjaliści nauczania i wychowania gdzie indziej niesklasyfikowani  

 235906 Nauczyciel logopeda  

 

P. Katarzyna Węsierska przysłała informację o nagrodzie im. księdza Stanisława Wilczewskiego, 

która ma na celu uhonorowanie działań osób, instytucji lub ruchów społecznych służących idei 

promowania wiedzy o zaburzeniach płynności mowy. Laureatem może być logopeda, osoba 

jąkająca się, działacz społeczny, instytucja lub ruch społeczny. (załącznik nr 4/P3/2017 – e-mail 

w sprawie) P. M. Stasiak zaproponowała, żeby wytypować z naszego grona p. dr Krzysztofa 

Szamburskiego. 

 

Podjęto uchwałę: 

Uchwała P3/4/2017/ZG PZL z dn. 22.11.2017 r.  
w sprawie wytypowania kandydatury dr Krzysztofa Szamburskiego do Nagrody „Logopeda 
Roku”  im. księdza Stanisława Wilczewskiego 

Członkowie ZG PZL jednogłośnie podjęli decyzję o wytypowaniu dr Krzysztofa Szamburskiego 

do nagrody „Logopeda Roku” im. księdza Stanisława Wilczewskiego. 

 głosowało: 9     za: 9     przeciw: 0     wstrzymało się: 0  

Uchwała jest wiążąca i wchodzi w życie. 

 



- 6 - 

Ze względu na to, że w poprzednim roku w resorcie zdrowia nie została przyznana żadna nagroda 

dla logopedy, zaproponowano ponowienie w tym roku wniosku o nagrodę dla p. J. Mamińskiej 

i A. Żebryk-Stopy. 

  

Podjęto uchwałę: 

Uchwała P3/5/2017/ZG PZL z dn. 22.11.2017 r.  
w sprawie wytypowania kandydatur dr Anny Żebryk-Stopy i mgr Jolanty Mamińskiej do nagród 
resortowych Ministerstwa Zdrowia. 

Członkowie ZG PZL jednogłośnie podjęli decyzję o wytypowaniu dr Anny Żebryk-Stopy i mgr Jolanty 

Mamińskiej do nagród resortowych Ministerstwa Zdrowia. 

głosowało: 9     za: 9     przeciw: 0     wstrzymało się: 0  

Uchwała jest wiążąca i wchodzi w życie. 

 

P. M. Nguyen zwróciła się z prośbą o wsparcie w rozwinięciu oddziału śląskiego, i zaproponowała 

zorganizowanie spotkania wszystkich logopedów związanych z resortem zdrowia w GCR w Reptach 

– z okazji przyszłorocznego EDL.  

 

Ze względu na dużą ilość zapytań e-mailowych dot. standardów pracy w poradni NFZ, 

wymagalnego wykształcenia, itp., p. Nguyen opracuje te informacje do publikacji na stronie 

związkowej. 

 

P. Prof. Z. Tarkowski po konsultacjach ISAD ‘2017 zwrócił uwagę na to, że dość często w mediach 

prezentowane są wystąpienia na tematy logopedyczne nie zawsze na wysokim poziomie. Naszym 

zadaniem winno być to, żeby proponować mediom rzetelne debaty oraz uznanych ekspertów. 

 

Przedstawiono do rozpatrzenia zapytanie do Komisji ds. Etyki – czy logopeda może mieć terapię 

pacjenta jednocześnie prywatnie i w placówce, w której z nim pracuje. Takich kwestii nie obejmuje 

Kodeks Etyczny Logopedy, a w czasach coraz częściej prowadzonej przez logopedów działalności 

gospodarczej, należy go rozpatrzeć wnikliwie.  

 

Ad. 6.  

 

Pozytywnie oceniono przedstawioną do rekomendacji pozycję: KOLD – „Karty Oceny 

Logopedycznej Dziecka – test do diagnozy dzieci w wieku od 1 miesiąca do ukończenia 9 roku 

życia. Ocena prawidłowego i zaburzonego rozwoju mowy dziecka.” Ogromną wartością KOLD-u 

jest jego standaryzacja, co czyni go odpowiednim narzędziem dla logopedy-diagnosty. Podkreślano 

jego rzeczowość i prostotę przeprowadzenia badania mowy z jego użyciem.  

(załącznik nr 5/P3/2017 - rekomendacja) 

 

Podjęto uchwałę: 

Uchwała P3/6/2017/ZG PZL z dn. 22.11.2017 r.  
w sprawie udzielenia rekomendacji dla KOLD – „Karty Oceny Logopedycznej Dziecka…” 
autorstwa dr Joanny Gruba wydanych przez Wydawnictwo Komlogo. 

Członkowie ZG PZL podjęli pozytywną decyzję o udzieleniu rekomendacji dla KOLD – „Karty Oceny 

Logopedycznej Dziecka – test do diagnozy dzieci w wieku od 1 miesiąca do ukończenia 9 roku życia. 

Ocena prawidłowego i zaburzonego rozwoju mowy dziecka.” 

głosowało: 9     za: 9     przeciw: 0     wstrzymało się: 0  

Uchwała jest wiążąca i wchodzi w życie. 
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Dyskutowano nad kwotą za udzielenie rekomendacji – obecna cena rynkowa testu to ok. 500, - zł, 

stąd propozycja, aby koszt rekomendacji wyniósł 2.500,- zł – kwotę niższą niż zwykle, ze względu 

na dobrą współpracę z wydawnictwem oraz wagę tej pozycji w ofercie materiałów 

diagnostycznych dla logopedów. 

 

Podjęto uchwałę: 

Uchwała P3/7/2017/ZG PZL z dn. 22.11.2017 r.  
w sprawie ustalenia kwoty za udzielenie rekomendacji dla KOLD – „Karty Oceny Logopedycznej 
Dziecka…” autorstwa dr Joanny Gruba wydanych przez Wydawnictwo Komlogo. 

Członkowie ZG PZL podjęli decyzję o ustaleniu kwoty 2.500,- zł za udzielenie rekomendacji dla 

KOLD – „Karty Oceny Logopedycznej Dziecka – test do diagnozy dzieci w wieku od 1 miesiąca 

do ukończenia 9 roku życia. Ocena prawidłowego i zaburzonego rozwoju mowy dziecka.” 

głosowało: 9     za: 9     przeciw: 0     wstrzymało się: 0  

Uchwała jest wiążąca i wchodzi w życie. 

 

Przedyskutowano udzielenie rekomendacji dla książki „Mutyzm wybiórczy w praktyce 

terapeutycznej. Terapie szyte na miarę” autorek: Aneta Kiepiela-Koperek, Monika Cabała, 

Katarzyna Szyszka, Joanna Bala, Klaudia Giese-Szczap, Jadwiga Miękina-Pindur, Iwona Młynarska, 

Alicja Pilch, Sylwia Szczęśniak. (załącznik nr 6/P3/2017 - rekomendacja)  

Ze względu na członkostwo autorki w PZL oraz na to, że jest to pozycja zbiorowa, złożono wniosek 

o zwolnienie z opłaty. 

 

Podjęto uchwałę: 

Uchwała P3/8/2017/ZG PZL z dn. 22.11.2017 r.  
w sprawie udzielenia rekomendacji dla książki „Mutyzm wybiórczy w praktyce terapeutycznej. 
Terapie szyte na miarę”, współautorstwo: Aneta Kiepiela-Koperek. 

Członkowie ZG PZL podjęli decyzję o udzieleniu rekomendacji dla książki „Mutyzm wybiórczy 

w praktyce terapeutycznej. Terapie szyte na miarę”, współautorstwo: Aneta Kiepiela-Koperek. 

głosowało: 9     za: 9     przeciw: 0     wstrzymało się: 0  

Uchwała jest wiążąca i wchodzi w życie. 

 

Podjęto uchwałę: 

Uchwała P3/9/2017/ZG PZL z dn. 22.11.2017 r.  
w sprawie zwolnienia z opłaty za udzielenie rekomendacji dla książki „Mutyzm wybiórczy 
w praktyce terapeutycznej. Terapie szyte na miarę”, współautorstwo: Aneta Kiepiela-Koperek. 

Członkowie ZG PZL jednogłośnie podjęli decyzję o zwolnieniu z opłaty za udzielenie rekomendacji 

dla książki „Mutyzm wybiórczy w praktyce terapeutycznej. Terapie szyte na miarę”, 

współautorstwo: A. Kiepiela-Koperek. 

głosowało: 9     za: 9     przeciw: 0     wstrzymało się: 0  

Uchwała jest wiążąca i wchodzi w życie. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Certyfikatów przedstawiła wniosek o podjęcie uchwały o wydłużeniu 

ważności Certyfikatu o 1 rok dla 5 osób, w przypadku których nastąpiła pomyłka w numerowaniu:  

Małgorzata Cichosz-Sadecka, Joanna Dratwa, Anna Bogdan-Kucypera, Joanna Małgorzata Nowak, 

Agnieszka Cichosz-Modzelewska 
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Podjęto uchwałę: 

Uchwała P3/10/2017/ZG PZL z dn. 22.11.2017 r.  
w sprawie wydłużenia ważności Certyfikatu PZL o 1 rok dla: Małgorzaty Cichosz-Sadeckiej, 
Joanny Dratwy, Anny Bogdan-Kucypery, Joanny Małgorzaty Nowak, Agnieszki Cichosz-
Modzelewskiej. 

Członkowie ZG PZL podjęli pozytywną decyzję o wydłużeniu ważności Certyfikatu PZL o 1 rok dla: 

Małgorzaty Cichosz-Sadeckiej, Joanny Dratwy, Anny Bogdan-Kucypery, Joanny Małgorzaty Nowak, 

Agnieszki Cichosz-Modzelewskiej ze względu na pomyłkę w numerowaniu przyznanego Certyfikatu 

PZL. 

głosowało: 9     za: 9     przeciw: 0     wstrzymało się: 0  

Uchwała jest wiążąca i wchodzi w życie. 

 

Kolejne zebranie planowane jest na 12 stycznia 2018 r. w Warszawie. 

 

Przyjęto wniosek o możliwość uzupełnienia protokołu z obecnego zebrania drogą głosowania  

e-mailowego: głosowało: 9     za: 9     przeciw: 0     wstrzymało się: 0 

 

Przewodnicząca podziękowała zebranym za uczestnictwo w zebraniu.  

Na tym zebranie zakończono.  

 

Protokół zawiera 8 ponumerowanych stron.  

Został sporządzony w 2 egzemplarzach. 

 

protokołowały: Barbara Gorgoń, Joanna Grabowska-Okraska  


